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فوتبالخیابانیپیشرفتمیکنیم مجیدجلالی:در
مجیـــد جلالـــی کـــه بـــه عنوان 
مدیر بخش توســـعه و پیشرفت 
فدراســـیون فوتبـــال بـــه عنوان 
ایـــن  بـــه  دایرکتـــور  تکنیـــکال 
کنفرانـــس ســـه روزه قاره آســـیا 
بـــرای بررســـی جـــام ملت های 
۲۰۲۳ آسیا در کوالالامپور دعوت 
شـــده بـــود با اشـــاره به شـــرایط 
برگزاری این کنفرانس می گوید: 
»این همایش بـــا حضور مربیان 
تیم های ملی کشـــورهای حاضر 
در جـــام ملت های ۲۰۲۳ آســـیا 
و مدیـــران فنـــی همـــان تیم ها 
برگزار شـــد که به صورت فشرده 
به مدت ســـه روز در کوالالامپور 

پیگیـــری شـــد. موضـــوع اصلی 
بحـــث و آنالیـــز جـــام ملت های 
ابتـــدا کادر  بـــود.  آســـیا   ۲۰۲۳
فنـــی قطـــر و تیم هـــای مرتبـــط 
بـــا هماهنگـــی ایـــن کشـــور در 
میزبانی باشـــکوهی که داشتند 
خـــود  عملکـــرد  خصـــوص  در 
توضیحاتـــی دادنـــد. روز اول به 
طور کامل به مســـیر تبیین شده 
قطر بـــرای قهرمانـــی اختصاص 
داشـــت کـــه نکته هـــای بســـیار 
خوبـــی را می توانســـتیم رصـــد 
کنیم. اندی راکسبورگ و گراهام 
ترنـــر جـــزو مدرســـان و مدیران 
ایـــن دوره بودند که به بررســـی 

تمام مســـائل مرتبط پرداختند. 
کشـــورهای عربستان، استرالیا و 
ژاپن نیز به تحلیـــل کامل نکات 
فوتبالی خود و برنامه های پیش 
رو پرداختند. ســـرمربیان ژاپن و 
اســـترالیا به طـــور مفصل در این 
حوزه صحبـــت کردند. کادر فنی 
عربســـتان هـــم ایده هـــای خود 
را بـــه طـــور کامـــل در خصـــوص 
نقشـــه راه مد نظرشـــان توضیح 
داد.« جلالـــی دربـــاره ادامه این 
کنفرانـــس در روزهـــای دوم و 
ســـوم این طور می گویـــد: »نوع 
آنالیزهایی کـــه ارائه شـــد واقعاً 
کـــم نظیر بود. مفســـران ارشـــد  

AFC نقاط ضعـــف و قوت قابل 
بحث در فوتبال آســـیا را با نکات 
مربـــوط بـــه تیم هـــای فوتبـــال 
دنیا مـــورد قیاس قـــرار دادند تا 
شـــانس موفقیت آســـیایی ها در 
جام جهانـــی ۲۰۲۶ نیـــز تحلیل 
و ارزیابی شـــود.« جلالـــی درباره 
جلسه با حضور هدایت ممبینی 
دبیـــرکل و ســـایر مدیران ارشـــد 
فدراســـیون فوتبال در خصوص 
فوتبال خیابانی و اســـتعدادهای 
 : یـــد می گو ل  ســـا  ۱ ۲ یـــر  ز
»تمـــام حوزه هـــای مرتبـــط بـــا 
اســـتعدادهای خردســـالان در 
و  خیابانـــی  فوتبـــال  فوتبـــال، 

مینی فوتبـــال در شـــاخه ای بـــه 
اسم GRASSROUT در AFC و 
FIFA مطرح می شود. من کاملاً 
متوجه شدم که کارهای اساسی 
در این زمینه از سوی فدراسیون 
فوتبـــال صـــورت گرفته کـــه تنها 

گـــردآوری نشـــده بود. 
م  تمـــا ســـت  ا ر  ا قـــر لا  حـــا
فعالیت هـــای مرتبـــط بـــا ایـــن 
نـــگاه وســـیع تر و  بـــا  موضـــوع 
ســـازماندهی بهتر مورد بررســـی 
قـــرار بگیـــرد که شـــک نکنید در 
دو سال آینده به بالاترین سطح 
مرتبـــط بـــا این حـــوزه در آســـیا 

خواهیـــم رســـید.«

مصاحبهوخبر

نقلوقولروز

اسبقیان:هیچفدراسیونی
تاپایانمردادبدونرئیسنیست

ســـید محمد شـــروین اســـبقیان، معـــاون وزیـــر ورزش 
معتقد اســـت تـــا ۳ مـــاه دیگرهیـــچ فدراســـیونی بدون 
رئیس نیســـت: »۶ فدراســـیون مانـــده  که تـــا پایان تیر 
ماه انتخابات پنج فدراســـیون را برگـــزار می کنیم و برای 
فدراســـیون بولینگ و بیلیارد هـــم برنامه ریزی و زمانش 
را اعـــلام می کنیـــم کـــه تا پایـــان مـــرداد فدراســـیونی با 
سرپرســـت نداشـــته باشـــیم. این  مســـأله خیلـــی برای 
وزارت مهـــم اســـت، چـــون نمی تـــوان ورزش کشـــور را 
معطل گذاشت. وقتی فدراســـیون ها با سرپرستی اداره 
می شـــوند، نمی توانند برنامه میان مدت و طولانی مدت 
داشـــته باشند و برنامه ریزی لازم را انجام بدهند و در این 
شـــرایط ورزش آســـیب می بیند. تلاش کردیم این اتفاق 
خـــوب را رقـــم بزنیم کـــه فدراســـیون ها تعییـــن تکلیف 
شـــوند و بتواننـــد برنامه خـــود را انجام بدهنـــد. مجمع 

امـــروز هم خیلـــی منظم برگزار شـــد.«

باختر:میتوانمتخلفانفسادرا
مادامالعمرمحرومکرد

رســـول باختر، کارشـــناس حقوقی فوتبـــال در خصوص 
جرایمـــی که بـــرای افراد متخلـــف در موضوع فســـاد در 
فوتبـــال باید در نظـــر گرفته شـــود، گفـــت: »در قوانین 
جزایی کشـــور، تبانی در مســـابقات فوتبـــال جرم انگاری 
نشـــده امـــا مطابق قوانیـــن فوتبالـــی، چنیـــن عملی در 
صـــورت اثبـــات، تخلـــف ســـنگینی اســـت کـــه می تواند 
محرومیت هـــای طولانی مـــدت و حداقـــل یکســـاله از 
هرگونـــه فعالیـــت فوتبالی بـــا توجه به حجم، گســـتره و 
تأثیـــر تبانی داشـــته باشـــد. در صورت اثبات جـــرم، فرد 
متخلـــف بـــا توجـــه بـــه مـــاده 7۳ مقـــررات انضباطی با 
توجـــه به نقـــش و جایگاه خود بـــا محرومیـــت ۱۲ ماهه 
یـــا مادام العمـــر از هرگونـــه فعالیـــت فوتبالـــی مواجـــه 

می شـــود.«

انتخاباتفدراسیونانجمنهایورزشهایرزمی

چگنیوروزهایسختریاست
افشـــین چگنـــی در دور دوم انتخابـــات فدراســـیون 
انجمن های ورزش های رزمی موفق شـــد از ســـد یوسف 
بهتـــری عبـــور کنـــد و رئیس فدراســـیون شـــود. مجمع 
انتخابات فدراســـیون انجمن های ورزش هـــای رزمی به 
ریاست محمدشروین اسبقیان در سالن فارسی آکادمی 
ملـــی المپیـــک برگـــزار شـــد. افشـــین چگنی، یوســـف 
بهتـــری، حمیدرضـــا پارســـی منش، یوســـف جاویدان، 
محمد عســـگری و جاســـم منوچهری ۶ کاندیدای حاضر 
در مجمـــع بودند کـــه حمیدرضا پارســـی منش، محمد 
عســـگری و یوســـف جاویدان  پیش از رأی گیری به نفع 
یوســـف بهتری انصـــراف خـــود را اعلام کردند. جاســـم 
منوچهـــری نیز پیش از رأی گیری به نفع افشـــین چگنی 
انصـــراف داد. در دور اول انتخابـــات، یوســـف بهتری از 
بیـــن ۵۳ رأی مأخـــوذه ۲۶ رأی و افشـــین چگنی نیز ۲7 
رأی کســـب کردنـــد تـــا انتخابات بـــه دور دوم بـــرود. در 
پایان دور دوم مجمع انتخابات فدراســـیون انجمن های 
ورزش هـــای رزمـــی نیز، افشـــین هادی  چگنی با کســـب 
۳۰ رأی از ۵۳ رأی مأخـــوذه بـــه مـــدت ۴ ســـال رئیـــس 
فدراســـیون شد. یوسف بهتری نیز در پایان دور دوم ۲۳ 
رأی کســـب کرد. با ایـــن اختلاف رأی به نظـــر چگنی کار 
ســـختی برای چهار سال ریاســـت در پیش داشته باشد.

هاشمی:موفقبهبرنامهریزی
طرحشهرکمدالشدیم

کیومـــرث هاشـــمی وزیـــر ورزش و جوانـــان درباره جلســـه 
مشـــترک با اعضای کمیســـیون فرهنگی مجلس شـــورای 
اســـلامی می گویـــد: »همان طـــور کـــه ابتـــدا برنامه هـــای 
خود را در مجلس ارائه کردیم، نقشـــه راه خود را براســـاس 
سیاســـت های کلان بالادســـتی قـــرار دادیم و بعـــد از دیدار 
رهبر معظـــم انقلاب با جامعه ورزشـــکاران، شـــعار »ورزش 
قـــوی، ایران قـــوی« را در اولویت کارهای خود قـــرار دادیم.

کارهـــای خـــود را نقطه زنی کردیـــم که بتوانیم بـــه موفقیت 
برســـیم و برنامه ریـــزی بـــر اســـاس اصـــول حرفـــه ای را در 
دســـتور کار قـــرار دادیـــم.در برنامه ریزی انجام شـــده پس 
از برگزاری نخســـتین جلسه شـــورای عالی ورزش، تا زمانی 
کـــه پروژه های نیمه تمـــام تعیین تکلیف شـــود، هیچ پروژه 
جدیـــدی را شـــروع نمی کنیـــم و ایـــن کار براســـاس طرح 
آمایش ســـرزمینی انجام خواهد شـــد. این طـــرح و برنامه 
ملـــی پیشـــرفت، دو طـــرح اصلی ما بـــرای توســـعه و آینده 
ورزش کشـــور خواهد بود.« او با اشـــاره به اتمام پروژه های 
نیمـــه کاره این طور می گویـــد: »با هزینه ۴.۵ هـــزار میلیارد 
تومانی موفق شـــدیم بیشتر از ســـه هزار پروژه نیمه تمام را 
تکمیل کنیم. طرح آمایش ســـرزمینی، عدالت را به ورزش 
برمی گرداند و دیگر براســـاس ســـلیقه نمی توانیم پروژه ها 
را افتتـــاح و راه انـــدازی کنیـــم. بعد از ۳۰ ســـال، تکلیف دو 
باشـــگاه اســـتقلال و پرســـپولیس تعییـــن شـــد که بـــا این 
حرکت بزرگ و همراهی دولت و رئیس جمهور توانســـتیم 
این دو باشـــگاه را از بلاتکلیفی خـــارج و به بخش خصوصی 
واگـــذار کنیم.« وزیـــر ورزش درباره حمایت از ورزشـــکاران 
می گویـــد: »یکـــی از موضوعاتی که رهبر انقـــلاب همواره به 
آن تأکید داشـــتند، حمایت ورزشـــکاران به لحاظ معیشتی 
و رفاهـــی بـــود که خوشـــبختانه با حمایـــت رئیس جمهور، 
موفـــق بـــه برنامه ریـــزی طرح شـــهرک مـــدال شـــدیم که 
اتفاقـــات خوبی تـــا الان افتاده اســـت و پیگیر هســـتیم که 
ایـــن طرح بـــه زودی کلیـــد بخورد. اگـــر لایحه نظـــام جامع 
باشـــگاه داری که کمیســـیون فرهنگـــی نیـــز از آن حمایت 
کرده، تصویب شـــود، منجر به اتفاقـــات خوبی برای ورزش 
و وضعیـــت باشـــگاه های ما خواهـــد بود. ســـعی کردیم در 
آســـتانه المپیک و پارالمپیک با شـــرایط بهتری ورزشکاران 
به تمرین بپردازند و اعزام شـــوند. ورزشکاران سرمایه های 
این کشـــور هســـتند و رهبر معظم انقـــلاب و رئیس جمهور 
نیز تأکیـــد دارند به این ســـرمایه ها رســـیدگی کنیم و نباید 

قهرمانـــان را رها کنیم.«

در صورت در صورت 
اجرای دقیق اجرای دقیق 

و خط به خط و خط به خط 
قانون سقف قانون سقف 

قرارداد اگر قرارداد اگر 
شفافیتی در شفافیتی در 

کار نباشد کار نباشد 
احتمال احتمال 

هرگونه تخلفی هرگونه تخلفی 
وجود داردوجود دارد

 کارگـــروه نظارت بر قراردادهای ســـازمان لیگ 
پیش نویـــس جدیـــد و اصـــلاح شـــده قانـــون 
ســـقف قرارداد بـــرای فصـــل آتـــی رقابت های 
لیگ برتـــر را جهـــت تصویـــب هیأت رئیســـه 
فدراســـیون فوتبال به ســـئول جنوبی ارســـال 
کردند تـــا پس از تأیید و تصویـــب برای اجرا به 

باشـــگاه های لیـــگ برتر ابـــلاغ کنند.
امـــا پرســـش اصلـــی و کلیـــدی بـــرای اهالـــی 
فوتبال این اســـت؛ آیا قوانین تدوین شـــده به 
گونه ای اصلاح و بازنویســـی شـــده که ایرادات 
فصل گذشـــته تکرار نشـــود یـــا اینکـــه دوباره 
شـــاهد اجرای یک سلســـله قوانین پر ایراد در 
 عالی ترین ســـطح فوتبال کشور خواهیم بود!

در فضـــای کنونـــی مســـأله مهـــم بازدارندگی 
قوانین نقـــل و انتقالات فوتبال ایران اســـت، 
قوانینـــی که بـــرای اجرا شـــدن تدوین شـــده 
باشـــد نه صرفـــاً مصـــرف تبلیغاتـــی و نمادین 
داشته باشـــد. آنچه در فصل گذشته به عنوان 
قانون ســـقف قرارداد به اجـــرا درآمد یک ایده 

خلق الســـاعه بـــود کـــه بـــدون کارشناســـی و 
آسیب شناســـی تدویـــن و بـــا سراســـیمگی به 
اجـــرا در آمد تا صرفـــاً فقط چند خـــط قانون 
باشـــد اما هیچ ضمانتـــی برای اجرا نداشـــت 
خالـــی  تـــو  نشـــان های  و  خـــط  علی رغـــم  و 
فدراســـیون نه تنها کســـی به آنهـــا توجه نکرد 
بلکه اکثر باشـــگاه ها با رفتـــاری قلدرمآبانه آن 
را دور زدنـــد تـــا نشـــان دهند قوانیـــن فوتبال 
ایـــران مصـــرف نمایشـــی و تبلیغاتـــی دارد تـــا 
بازدارندگـــی از بروز و وقـــوع یک تخلف محرز. 
بـــه همین دلیـــل بایـــد دیـــد آیـــا در بازنگری 
جدیـــد ایرادهـــا و مشـــکلات قانـــون ســـقف 
قـــرارداد برطـــرف شـــده یـــا دوباره همـــه چیز 

نگرانیدوبارهازردوبدلشدنحوالهآهن،سندآپارتمانوخودرو

پنهانکاریدرشفافسازی
 بـــه ظاهرســـازی و پروپاگانـــدا برمـــی گـــردد!
نکتـــه مهـــم دیگـــر، باید بـــه صورت شـــفاف 
روشن شـــود چه کسانی مســـئولیت بازنگری 
قانـــون مذکـــور را برعهـــده داشـــتند و در این 
خصـــوص نظـــرات مشـــورتی ســـایر مدیـــران 
باشـــگاه را دریافت کردنـــد یا اینکـــه دوباره بر 
اســـاس ســـلیقه فردی و گروهی این آیین نامه 

تدوین شـــده اســـت؟ 
اهمیت این مســـأله زمانی مشـــخص می شود 
کـــه اگـــر فـــردا مدیـــران باشـــگاه ها و اعضای 
هیـــأت مدیـــره آنهـــا زیربـــار قانـــون مذکـــور 
نرونـــد، می تـــوان بـــه تأییدیـــه آنهـــا در زمان 
اســـتناد  انتقـــالات  و  نقـــل  قانـــون  بازنگـــری 
کـــرد و حـــق اعتـــراض را از باشـــگاه ها ســـلب 
کرد امـــا اگر همـــه چیز بـــه اتاق نویســـندگان 
و ســـلیقه فـــردی آنها بازگـــردد دوباره بســـاط 
اعتـــراض و دعـــوا و جنجـــال بـــه راه خواهـــد 
و  بیانیه نویســـی  ســـریال  روز  هـــر  و  افتـــاد 
داشـــت. خواهـــد  ادامـــه   جنجال آفرینـــی 

و  تصویـــب  از  قبـــل  بحـــث  ایـــن  از  غ  فـــار
ابـــلاغ قانون ســـقف قـــرارداد، هیأت رئیســـه 
فدراســـیون فوتبال باید تکلیف شفاف ســـازی 
عوامـــل  و  مربیـــان  بازیکنـــان،  قراردادهـــای 
اجرایـــی با باشـــگاه های لیـــگ برتر را روشـــن 
کنـــد، چون در صورت اجـــرای دقیق و خط به 
خط قانون ســـقف قرارداد اگر شفافیتی در کار 
نباشـــد احتمـــال هرگونه تخلفی وجـــود دارد. 
همچنیـــن ایـــن اتفـــاق مانـــع فـــرار مالیاتـــی 
بازیکنـــان و مربیان می شـــود تا ضـــرر و زیانی 
 غیر قابـــل جبران بـــه بیت المال وارد نشـــود.
شـــاید مدیران فدراســـیون فوتبـــال و اعضای 
همـــه  از  بی خبـــر  را  خـــود  مذکـــور  کارگـــروه 
پشـــت  حرف هـــای  امـــا  دهنـــد  نشـــان  جـــا 
پـــرده مدیـــران عامـــل و نزدیـــکان باشـــگاه ها 
ســـقف  قانـــون  تنهـــا  نـــه  می دهـــد  نشـــان 
قـــرارداد در فصـــل گذشـــته اجـــرا نشـــد بلکه 
پول هـــای زیـــر میـــزی، حوالـــه آهـــن، ســـند 

میلیونـــی  ده  چنـــد  گوشـــی های  و  خـــودرو 
جای پـــول نقـــد و دلار را گرفت تـــا بازیکنان و 
مربیـــان حاضـــر به امضـــای قراردادهـــای غیر 
واقعـــی شـــوند. مطمئناً اگـــر ســـاختار قانون 
خلق الســـاعه فصل قبـــل تغییری پیـــدا نکند 
دوبـــاره همـــان وضعیت تکـــرار خواهد شـــد 
 تا دوبـــاره بـــازار زیرمیـــزی و پول هـــای کثیف 

داغ داغ شود.

جوادحسینی
خبرنگار

محمدمحمدیسدهی
خبرنگار

مصطفوی:تیمهادردامنهرقابترجاییان:سقفبودجهبدونضمانتاجراییارزشیندارد
درهزینهکردهستند

محمد رجاییان، مدیرعامل باشگاه آلومینیوم اراک در واکنش 
به اخباری کـــه پیرامون طـــرح اولیه قانون ســـقف بودجه 
مطـــرح می شـــود، توضیـــح داد: »فدراســـیون فوتبـــال با 
محوریـــت آقـــای قنبـــرزاده مشـــغول کارکـــردن روی طرح 
قانون ســـقف بودجه است؛ پیش از تعطیلات نوروز طرح 
اولیـــه این قانون به باشـــگاه ها اعـــلام و از ما در خصوص 
ایـــن قانـــون نظرخواهی شـــد.« وی با بیـــان اینکه قانون 
ســـقف بودجه در ســـال گذشـــته توســـط برخـــی تیم ها 
اجرا نشـــد، تصریح کرد: »فدراســـیون فوتبال ابتدا باید 
بیـــن ارکان قضایی خود بـــه جمع بندی نهایی برســـد تا 
مثل ســـال گذشته در آرای صادره بین کمیته انضباطی، 
کمیتـــه تعییـــن وضعیت و کمیتـــه اســـتیناف، تناقض 
وجود نداشـــته باشـــد و مثل ســـال گذشـــته نباشـــد که 
آرای کمیته انضباطی توســـط کمیته اســـتیناف رد بشود؛ 
ســـپس طرح اولیه را به باشـــگاه ها ارائه دهـــد تا ایرادات 

وارد بـــه آن برطرف شـــود و در پایان به یک قانـــون نهایی برای 
برسیم.«  اجرا 

مدیرعامـــل سبزپوشـــان اراکـــی در خصوص عدد پیشـــنهادی 
۳۲۵ میلیاردی ســـقف بودجه توضیح داد: »ابتدا باید گفت که 
در فوتبال پول تنها عامل موفقیت نیســـت؛ به طور مثال شـــما 
به تیم شـــمس آذر نـــگاه کنید که با بودجـــه ای کاملاً معمولی، 
نتایـــج درخشـــانی کســـب کرده اســـت. عـــلاوه بر ایـــن برخی 
تیم های ما می خواهند در لیگ نخبگان حضور داشـــته باشند 
و طبیعتـــاً بـــرای رقابت با تیم هـــای ثروتمند آســـیایی، نیازمند 
جذب ســـتاره های بیشـــتر هســـتند؛ به نظرم  برای این تیم ها 
می توان یک مبلغ اضافه  بر این ســـقف بودجـــه در نظر گرفت 
تـــا بتوانند حضور مقتدرانه ای در رقابت های آســـیایی داشـــته 
باشـــند.« رجاییـــان در پایان افـــزود: »وجود قانون بـــد بهتر از 
قانون نداشـــتن است اما اگر قرار اســـت قانونی بدون ضمانت 

اجرایی وضع شـــود، همـــان بهتر که چنین قانونی نباشـــد.«

اجرایسقفبودجهناتوانهستند مدیرانکنونیدر

ذوالفقارنسب: فیرپلی مالی فوتبال تنها در حد حرف است

فدراســـیون فوتبـــال پیش از آغـــاز فصل 
بیست و ســـوم لیـــگ برتـــر بـــرای کنترل 
هزینه هـــای تیم های لیگ برتری ســـقف 
بودجـــه تعیین کـــرد کـــه در نهایت پس 
از کش و قوس هـــای فـــراوان، ایـــن پروژه 
بـــه دلیـــل نداشـــتن ضمانـــت اجرایی با 
شکســـت مواجـــه شـــد. در ایـــن بین در 
روزهـــای گذشـــته ایـــن موضـــوع مجدداً 
مطرح شد و طبق پیشـــنهادهای صورت 
گرفتـــه قـــرار بـــر ایـــن اســـت که ســـقف 
بودجـــه برای فصـــل آینـــده ۳۲۵ میلیارد 

تومان باشـــد.
بیژن ذوالفقارنســـب، کارشناس فوتبال در 
این خصوص به »ایران ورزشـــی« می گوید: 
»در ابتـــدا باید بگویم کـــه می توان به گونه 
دیگری در خصوص قانون ســـقف بودجه 
صحبت کـــرد. بعضـــی از تیم هـــا حامیان 
مالـــی خوبی دارنـــد و بودجه هـــای بالایی 
دارند اما برخـــی از تیم ها نمی توانند حتی 
به این مبلغ تعیین شـــده برسند. در واقع 
این تیم ها حتـــی نمی تواننـــد بودجه یک 
فصل خـــود را تأمین کنند حـــال بخواهند 
که ســـقف بودجه را رعایـــت کنند. در کل 
اعتقاد من بر این اســـت که سازمان لیگ 
باید برای اجرایـــی کردن این قانون برنامه 

شفافی داشته باشد.«

او می افزایـــد: »ســـال گذشـــته موضـــوع 
ســـقف بودجـــه مطرح شـــد کـــه برخی از 
تیم ها به ایـــن قانون احترام گذاشـــتند و 
برخـــی دیگر نه امـــا باید ایـــن کار از جایی 
شـــروع شـــود. فیرپلـــی مالـــی موضوعـــی 
اســـت که در بحث حرفه ای ســـازی توسط 
ای اف ســـی مطرح شـــده امـــا در فوتبال 
ایـــران تنها فیرپلـــی مالی به زبـــان می آید 
چـــرا کـــه رعایـــت آن کار بســـیار ســـختی 
اســـت. مدیریت مالی کار آســـانی نیســـت 
و مدیـــران کنونـــی در اجـــرای ایـــن قانون 
ناتـــوان هســـتند چـــرا کـــه تجربـــه اجرای 
آن را ندارنـــد. بایـــد مدیران بـــرای کنترل 
زبـــده  مالـــی  کارشناســـان  از  هزینه هـــا 
اســـتفاده کننـــد تـــا بتوانند منابـــع مالی 

تیـــم را مدیریـــت کنند.«
ایـــن کارشـــناس فوتبـــال ادامـــه می دهد: 
»در ایـــن بیـــن اعـــلام شـــده کـــه تیم هـــا 
دیگر نمی توانند کمک هـــای مالی نهادها 
را داشـــته باشـــند کـــه ایـــن بـــرای برخـــی 
از تیم هـــا بـــه هیـــچ وجـــه خوب نیســـت 
چـــرا کـــه ایـــن تیم هـــا اسپانســـر خاصی 
ندارنـــد و تأمین هزینه ها بـــرای این تیم ها 
بســـیار ســـخت اســـت. واگذاری تیم های 
پرسپولیس و اســـتقلال اقدام شایسته ای 
بود کـــه این اقدام می توانـــد باعث کنترل 
ســـقف قراردادها شـــود و از نظـــر من باید 
تمامـــی تیم هـــای لیـــگ برتـــری حامیان 
مالی مشخصی داشـــته باشند تا مسئولان 
بتواننـــد ســـقف بودجه را کنتـــرل کنند.«

ســـبق  ا ئیـــس  ر  ، مصطفـــوی یـــوش  ر ا د
فدراســـیون فوتبـــال در خصـــوص قانـــون 
ســـقف بودجه به »ایران ورزشی« می گوید: 
»این طرح بـــر اثر تفکراتی اســـت که برخی 
از مســـئولان در آن دخیـــل نیســـتند. باید 
پرســـید کـــه این پـــول از کجـــا می آیـــد و آیا 
ایـــن پول بـــر اثر تورمی اســـت که در کشـــور 
وجـــود دارد؟ اجـــرای ایـــن قانـــون همانند 
گذشته می شـــود و به پول زیرمیزی و موارد 
اینچنینـــی تبدیل می شـــود. پرســـپولیس و 
اســـتقلال را واگـــذار کردند و با ایـــن اقدام 
باعث می شـــوند تـــا پول هـــای کلان در این 
دو تیم هزینه شـــود؛ پول هایی که مشخص 

نیســـت از کجـــا می آید.«

او می افزایـــد: »در فوتبـــال ما یـــک بازیکن 
معمولـــی برای ۲ ســـال ۱۲۰ میلیارد می گیرد 
و این بـــرای فوتبال بد اســـت. فدراســـیون 
فوتبـــال نمی تواند جلـــوی خـــروج بازیکن 
به خارج از کشـــور را بگیـــرد و در صورتی که 
تیم هـــا از ایـــن مقدار بـــالا بزننـــد، چگونه 
می تواننـــد مانـــع از هزینه بیشـــتر توســـط 
باشـــگاه ها شـــوند. قـــرار بـــر ایـــن بـــود که 
فوتبـــال ما جهانی شـــود اما درحـــال حاضر 
فوتبـــال مـــا از نظـــر مالـــی جهانی شـــده و 
از نظـــر حرفـــه ای بـــه هیـــچ وجـــه توفیقی 
نداشـــتیم. تیم ها در دامنه رقابت در هزینه 
کـــردن هســـتند و در ایـــن بیـــن نمی توان 

شـــاهد رقابت ســـالم در فوتبـــال بود.«

بااعلامسازمانلیگوارسالمصوبه
و نقل پنجره فوتبال، بههیأتهای
انتقالاتتابستانیازروزهفتمتیرماه
یکماهپس میشودتاکمتراز آغاز
و نقل وسوم، پایانلیگبیست  از
انتقالاتپرهیجانپیشفصلشروع
زمانبندی اساسجدول بر شود.
سازمانلیگ،پنجرهتابستانیفوتبال
روزهفتمتیرماهآغازخواهد ایراناز
ماهادامهخواهد شدوتا28شهریور
داشتتالیگبرترچیزینزدیکبه
سهماهنقلوانتقالاتراتجربهکند
کهفرصتیبسیارخوببرایبازیکنان
تاجابهجایی بود مربیانخواهد و
موردنظرخودراداشتهباشند.برای
انتقالات و نقل زمستانیهم پنجره
میشودوتاهشتم 12دیآغاز روز از
بهمنادامهخواهدداشتتابهصورت
فصل نیم به مربوط بازه حدودی
لیگبیستوچهارمهمدستاهالی
لیگ برای همچنین برسد. فوتبال
و مهر( تاچهارم تیر 14( اول دسته
دستهدومنیز)28تیرتا18مهر(یک
ماهدرزمستاندرنظرگرفتهشدهاما
برایلیگبرتربانوان،پنجرهتابستانی
روز  از و بود خواهد نیم و ماه یک
خواهدشد.براین آغاز اولشهریور
اساس،فوتبالایرانخودراآماده93
تابستان  حساسوجنجالیدر روز
و  اخبار باداغترین خواهدکردکه
رسمی انتقالهای البته و شایعات
وسوم بیست لیگ همراهمیشود.
به و پایانمیرسد به 11خرداد  روز
عبارتیدورهتعطیلیفوتبالباشگاهی
بازهخواهدبودکه ایرانهمین  در
همینمقطعکوتاهنیزباید البتهدر
و  تیمها مخفیانه مذاکرات منتظر

بازیکنانماند.
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